
Van: Poort, Ruud  

Verzonden: vrijdag 28 augustus 2015 9:35 

Aan: Statenleden; Niet-Statenleden 
Onderwerp: FW: Rondvraagpunt namens D66 bij MME 

 
Geachte dames en heren, 
 
Bijgaand stuur ik u een rondvraagpunt van D66 voor MME van maandag a.s. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ruud Poort 
Adjunctgriffier Provinciale Staten van Utrecht 
06-18300527 
Ruud.poort@provincie-utrecht.nl 
 
 
 
In Nieuwsblad De Kaap van 20 augustus oppert Statenlid Joustra om de kruising van de N227 en de 
N225 te ondertunnelen, zodat de fileproblemen in de spits op het kruispunt in Doorn verdwijnen. 
Eerder dit jaar schatte de heer Joustra de kosten van deze tunnel in op zo'n €100 miljoen. We hebben 
hierover de volgende vragen: 
1. Heeft de heer Joustra ook een maatschappelijke kosten-batenanalyse gedaan waaruit blijkt dat 
deze investering nuttig en renderend is? 
2. Heeft de heer Joustra al het draagvlak in de gemeenteraad van Utrechtse Heuvelrug voor deze 
maatregel gepeild, aangezien het een gemeentelijke kruising is? 
3. Heeft de heer Joustra, buiten een rondweg, ook andere alternatieven onderzocht, die wellicht 
goedkoper zijn maar wel de opstoppingen verminderen? 
 
En dan hebben we nog een vraag aan het college: 
- Heeft het college nog serieuze en reële oplossingen voor het opdweilen van deze zee aan blik in de 
ochtend- en avondspits, zodat de mensen in de auto's kunnen doorrijden en de mensen in Doorn 
opgelucht kunnen ademhalen? 
 
Alvast bedankt! 

Ivo Thonon 
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